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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XIX. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 15.12.2021, 

v  predloženom znení. 
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Vážení poslanci Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Staré Mesto, 

 

predkladám Vám správu o svojej činnosti od decembrového zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva MČ Košice–Staré Mesto, ktoré sa uskutočnilo 15. decembra 2021. 

 

S cieľom zefektívnenia fungovania miestneho úradu došlo od 1. marca 2022 k zmene 

organizačného poriadku v súvislosti so znížením počtu o troch zamestnancov. Zmena súvisela 

s dlhodobým sledovaním nákladov a výkonu VPP pracovníkov v teréne s našimi koordinátormi.  

V súčasnosti sme prešli na systém spolupráce s Arcidiéceznou charitou – Útulkom na 

Bosákovej a využívame klientov, ktorí majú snahu zapojiť sa do štandardného života a 

pracovať. Nový systém sme už úspešne využili aj pri spoločnej brigáde s obyvateľmi bytov pri 

Cassovare, kde sme v súčinnosti so spoločnosťou Kosit vyčistili čiernu skládku vo svahu i v 

okolitej zeleni k spokojnosti a čo považujem za dôležité, aj za pomoci občanov, ktorí sa 

sťažovali.  

 

V polovici decembra 2021 sme v spolupráci so Správou mestskej zelene sprejazdnili 

prepojovací chodník na Štítovej ulici zbúraním plotu, ktorý tomu bránil.  Na prízemí miestneho 

úradu vznikla tvorivá dielňa pre ľudí so zníženou pracovnou schopnosťou v spolupráci s 

majiteľkou kaviarne Zo srdca, ktorá takýmto ľuďom dáva šancu zamestnať sa. 

 

Pred Vianocami som sa osobne zúčastnil na slávnostnom otvorení verejného klziska v 

Mestskom parku primátorom Mesta Košice Jaroslavom  Poláčekom. 

 

Absolvoval som osobné pracovné stretnutia s generálnym riaditeľom Mariánom 

Christenkom i technickým námestníkom Michalom Hrabovským zo spoločnosti Kosit, na 

ktorých sme podrobne prebrali všetky problémy, ktoré máme v Starom Meste s čistotou, počtom 

kontajnerov, čiernymi skládkami i triedeným zberom a spoločne sme si vytýčili oblasti, v 

ktorých zintenzívnime spoluprácu. 

 

S kyticou kvetov som pozval na stretnutie Martu a Miloslava Zubzandovcov, manželov, 

ktorý oslávili neuveriteľnú kamennú svadbu – t. j. 65 rokov a sú občanmi MČ Košice – Staré 

Mesto i členmi Denného centra seniorov.  

 

Absolvoval som niekoľko pracovných stretnutí k obnove Trhoviska na Dominikánskom 

námestí. Zaujímali nás názory trhovníkov, ktorí sú dlhoročnými predajcami na trhu, riešili sme 

spoločne, aké podmienky musia spľňať nové kovové stoly a systém tienenia tak, aby vyhovoval 

aj Útvaru hlavného architekta mesta Košice i Pamiatkového ústavu SR. Rokoval som aj s 

podnikateľom v gastroservise Marekom Mrúzom, ktorý má záujem so združením Aregala 

otvoriť na trhovisku pravidelný rybí trh s čerstvými sladkovodnými i morskými rybami.  

 

S riaditeľkou Správy mestskej zelene Máriou Popríkovou sme sa stretli na pracovnom 

rokovaní, aby sme si urobili plán prác a starostlivosti o zeleň, jej rozvoj i čistotu v lokalite Staré 

Mesto na rok 2022.  

 

Na pracovnom stretnutí s riaditeľkou Noemi Rácz o plánoch Múzea Vojtecha Löfflera 

na rok 2022.  

O čistote a údržbe verejných priestranstiev, ktoré má v správe SBD I.  

 

Na ZŠ Laca Novomeského som sa zúčastnil na slávnostnom odštartovaní projektu vlády 

SR Tréneri na školách, ktorý má pomôcť získať lepší vzťah mládeže k športovým disciplínam 
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a nájsť vyhovujúci druh športu, ktorému by sa mohli venovať dlhodobo. 

 

S vedúcim referátu dopravy Magistrátu mesta Košice Petrom Paučom sme na 

pracovnom stretnutí prebrali plán a priority obnovy chodníkov v MČ Košice – Staré Mesto.  

 

Na novoročnom stretnutí som sa stretol aj s výborom Denného centra seniorov, aby sme 

prejednali ich potreby a akcie, ktoré by radi zorganizovali v spolupráci s MČ Košice – Staré 

Mesto v roku 2022. 

 

Na stretnutí s umeleckým vedúcim Divadla Hopi Hop Petrom Kalmárom som si vypočul 

problémy, s ktorými súbor zápasí a ponúkol pre ich divadelnú činnosť s hendikepovanými 

mladými ľuďmi priestory staromestskej radničnej sály, o ktorých symbolickom  prenájme 

budeme rokovať aj v miestnom zastupiteľstve.  

 

V magický dátum 22.02.2022 som ako starosta sobášil páry, ktoré sa rozhodli mať 

svadbu v utorok pod vplyvom numerologických predpovedí.  

 

Na priateľskom stretnutí som privítal bývalého poslanca MiZ MČ Košice Staré Mesto 

Otta Brixiho, ktorý sa stále intenzívne zaoberá spoločensko-politickým dianím v našej mestskej 

časti a prišiel aj s mnohými dobrými nápadmi. 

 

Na miestnom úrade som osobne privítal na stretnutí poradcu premiéra vlády SR pre 

cezhraničnú spoluprácu Eduarda Buráša, s ktorým sme o niekoľko týždňov po vypuknutí vojny 

Ukrajiny s Ruskom  nadviazali úzku spoluprác u pri organizovaní pomoci utečencom a 

distribúcii humanitárnej pomoci zo zbierky MČ Košice – Staré Mesto smerom na Ukrajinu do 

partnerského Užhorodu. 

 

Od vypuknutia vojnového konfliktu som medzi prvými na východnom Slovensku s 

kolegami z miestneho úradu zorganizoval humanitárnu pomoc v priestoroch sobášnej siene 

staromestskej radnice. Zbierka sa stretla s úžasným ohlasom u bežných ľudí i komerčných 

firiem, za prvý víkend sa nazbierala humanitárna pomoc, ktorou sme zaplnili cca desať 

nákladných dodávok a odoslali ich na Ukrajinu v humanitárnom konvoji, vedenom Eduardom 

Burášom. 

 

Zároveň sme zriadili Koordinačné centrum pre ubytovanie a humanitárnu pomoc SOS 

UKRAJINA 2022, kde pomáhame spárovať ponuky a dopyt po ubytovaní. Hrejú nás pri srdci 

vydarené príbehy, keď sa podarilo umiestniť viac ako 30 matiek s deťmi do bezpečia a 

vyhovujúcich priestorov, či už v bytoch alebo domoch. 

 

V súčasnosti prebieha zbierka najmä trvanlivých potravín a hygienických potrieb a náš 

distribučný sklad funguje ako obchod bez platenia pre matky s deťmi, ktoré opustili Ukrajinu 

pre vojnový konflikt a u nás si môžu vziať potrebné veci. Na druhom poschodí ponúkame 

oblečenie, obuv pre deti i dospelých, deky, kočíky, sedačky. Špecifikom našej Staromestskej 

pomoci je fakt, že v našom sklade pracuje denne vyše 10 dobrovoľníkov z Ukrajiny, ktorí vedia 

prichádzajúcim utečencom, najmä matkám s deťmi, pomôcť sa zorientovať v novej krajine.  

 

Od štartu utečeneckej vlny, ktorá sa okamžite prejavila zaplnením košickej stanice 

Ukrajincami, sme zásobovali ľudí teplou polievkou a čajom, najprv na hranici, neskôr vo 

foodtrucku Staromestskej pomoci pri Kúpalisku ČH, kde sa non stop varil guláš pre utečencov 

zo sponzorsky darovaných surovín.  
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Mestská časť Košice – Staré Mesto, ktorá sa stala lídrom pomoci v Košiciach má od 8. 

marca aj svoj transparentný účet k zbierke pomoci, pretože sa ozývali stovky občanov, ktorí 

nám chceli pomôcť finančnými darmi.  

 

Chcem poďakovať všetkým poslancom miestneho zastupiteľstva i pracovníkom úradu, 

ktorí významne pomohli pri humanitárnej pomoci a ukázali, že Staromešťania majú veľké srdce 

a v krízových chvíľach sa vedia zomknúť a zabrať pre dobrú vec. 


